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P r o t o k ó ł  Nr XXXV/21 

 

s e s j i  Rady Miasta Działdowo 

odbytej w dniu 25 listopada 2021 roku, w trybie zdalnym pod przewodnictwem pana 

Romualda REMISZEWSKIEGO - Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

Sesja trwała w godz. 1000 – 1220 

 

Pkt 1 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sesja odbywa się w trybie zdalnym                                   

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. Zgodnie z artykułem 15 zzx ust. 

1i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych. 

 

Ustawowy skład Rady wynosi 21 osób.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, sprawdził łączność i obecność  radnych biorących 

udział w obradach.    

Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 19 radnych.  Rada może obradować                    

i podejmować prawomocne uchwały. 

( Dwóch radnych później dołączyło do obrad: pan Zenon Gajewski, pan Andrzej 

Przybyszewski ). 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady- powitał uczestniczących                       

w sesji pana Grzegorza Mrowińskiego Burmistrza Miasta, pana Andrzeja Wiśniewskiego 

Zastępcę Burmistrza, panią Żanettę Kłyszewską-Fidorską – Sekretarz Miasta, pana mecenasa 

Jakuba Ziętego - Radcę prawnego Urzędu Miasta, pana Macieja Felskiego przedstawiciela 

Firmy  Delta Partner Stowarzyszenie wspierania inicjatyw gospodarczych, naczelników 

wydziałów referujących  odpowiednie punkty na sesji.  Przewodniczący Rady powitał 

wszystkich uczestniczących w sesji Rady Miasta i oglądających sesję za pośrednictwem  

Internetu. 

 

Przebieg sesji 
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Ad. pkt 2 

 

Zmiany porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy są jakieś wnioski w sprawie zmiany 

porządku obrad?  

Wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne imienne  porządek obrad.                            

Rada jednogłośnie  - 19  głosami „za” przyjęła porządek obrad. 

 

Przewodniczący poinformował,  Rada będzie obradowała zgodnie z przedłożonym  

porządkiem sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XXXIII sesji. 

4. Sprawozdanie   Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym, w tym                                     

z wykonania uchwał Rady. 

6. Sprawozdanie przedstawicieli Gminy z działalności związków międzygminnych                                         

i stowarzyszenia gmin. 

7. Sprawozdania z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2022 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia rocznego programu współpracy                                          

z organizacjami pozarządowymi. 

11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy-Miasta Działdowo za rok 

szkolny 2020/2021. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Statutu Gminy-Miasto Działdowo. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: podatku od środków transportowych. 

14. Informacja  w sprawie podatku rolnego i leśnego na rok 2022. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Miasta 

Działdowo oraz określenia stawek za jeden kilometr przebiegu pojazdu 

samochodowego użytego do celów służbowych przez radnego Rady Miasta Działdowo 

nie będącego własnością Gminy-Miasto Działdowo. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Działdowo. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3 

 

Przyjęcie protokołu z XXXIII  

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z XXXIII  sesji został sporządzony                

i był do wglądu w Biurze Rady. Radni otrzymali też protokół na swoje skrzynki e-mail. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych z zapytaniem czy są jakieś uwagi do protokołu?   

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący zwrócił się do radnych z propozycją  przyjęcia protokołu bez odczytywania - 

„jeżeli nie usłyszę sprzeciwu, uznam że rada propozycję przyjęła”. Nie było głosów sprzeciwu. 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie jawne imienne w sprawie przyjęcia 

protokołu XXXIII sesji Rady Miasta. 

Rada - 20 głosami „za” ( jednogłośnie)  przyjęła protokół  XXXIII sesji. 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. pkt 4 

 

Sprawozdanie   Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI – Przewodniczący Rady - poinformował,                                          

że sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miasta Działdowo o działaniach podejmowanych                             

w okresie międzysesyjnym obejmuje okres od  29  października do 25 listopada 2021 r.,  i tak: 

1) Dnia  28 października  2021 r. –  radny pan Adam Szczypiński złożył oświadczenie dot. 

zaprzestania przelewu diety Przewodniczącego Zarządu Osiedla  w związku z zawieszeniem 

działalności Klubu Sportowego  „Białe Orły”. 
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2) Dnia 29 października 2021 r. – Burmistrz Miasta przekazał informację o stanie realizacji 

zadań oświatowych Gminy-Miasto Działdowo za rok szkolny 2020/2021. 

Informacja została przekazana radnym drogą elektroniczną, była też przedmiotem obrad 

Komisji Oświaty i Kultury 

3) Dnia 2 listopada 2021 r. –  Komisja Zakładowa Nr 3153 NSZZ „Solidarność” Regionu 

Mazowsze przekazała do wiadomości Przewodniczącego Rady Miasta pismo skierowane                      

do Prezesa Zarządu PGKiM w Działdowie.   

Z pismem można zapoznać się w Biurze Rady. 

4) Dnia 4 listopada 2021 r. –  Naczelnik Urzędu Skarbowego w Działdowie przesłał pismo                      

w zakresie weryfikacji oświadczeń majątkowych Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza 

Miasta. W złożonych oświadczeniach  nie stwierdzono nieprawidłowości. 

5) Dnia 4 listopada 2021 r. – Regionalna Izba Obrachunkowa w Olsztynie przesłała pismo 

dotyczące badania zgodności z prawem uchwały nr XXXII/309/21 Rady Miasta Działdowo                     

z dnia 9 września 2021 r.  w sprawie: źródeł dochodów gromadzonych na wydzielonym 

rachunku i ich przeznaczania oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych dla 

wydzielonych rachunków dochodów samorządowych jednostek budżetowych. 

Uchwałę  RIO  przesłano radnym w dniu 15.11.2021 r. 

6) Dnia  8 listopada 2021 r. -  Kierownik Zespołu Kontrolnego pani Wanda Milewska 

przekazała Protokół kontroli kompleksowej Szkoły Podstawowej nr 4 im. Jana Pawła II                              

w Działdowie.  

Protokół przesłano radnym drogą elektroniczną w dniu 15.11.2021 r. Zostanie on 

przedstawiony Wysokiej Radzie na dzisiejszej sesji. 

7) Dnia 8 listopada 2021 r.-  Towarzystwo Miłośników Ziemi Działdowskiej przedstawiło 

kandydata do Rady Muzeum - zgłoszono kandydaturę pana Franciszka Skibickiego.  

8) Dnia 8 listopada 2021 r. – Muzeum Pogranicza w Działdowie przedstawiło kandydatów do 

Rady Muzeum w osobach: prof. Dr hab. Mirosława Golona, dr hab. Piotra Kardeli i pana 

Szymona Dreja. 

9) Dnia 15 listopada 2021 r. – Burmistrz Miasta Działdowo - przekazał Zarządzenie nr 

102/2021 z dnia 12 listopada 2021 r. w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy-Miasto Działdowo na lata 2022-2030 oraz Zarządzenie nr 103/2021  z dnia 12 listopada 

2021 r. w sprawie: projektu budżetu Gminy-Miasto Działdowo na rok 2022. 

 Projekt WPF i projekt budżetu przesłano radnym drogą elektroniczną w dniu 15.11.2021 r. 

Poszczególne komisje na swoich posiedzeniach przed dzisiejszą sesja opiniowały projekt 

budżetu w zakresie działania Komisji 
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10) Dnia 15 listopada 2021 r. – Burmistrz Miasta przekazał informację dotyczącą 

przeprowadzonych konsultacji społecznych projektu uchwały Rady Miasta Działdowo                              

w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji- protokół ustalenia 

wyników wraz z raportem. 

Wymienione materiały zostały przesłano radnym drogą elektroniczną w dniu 15.11.2021 r. 

11)  Dnia 15 listopada 2021 r. –  Poseł na Sejm RP pan Zbigniew Babalski – wystosował pismo 

w sprawie spotkania dot. przywrócenia linii autobusowych. 

Pismo przesłano do wiadomości radnym w dniu 15.11.2021 r. 

12) Dnia 16 listopada 2021 r. – Burmistrz Miasta  przedłożył wniosek o wyznaczenie obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji. 

Wniosek stanowi załącznik do projektu uchwały, który będzie procedowany na dzisiejszej sesji 

Rady Miasta. 

13) Dnia 16 listopada 2021 r. – do wiadomości Przewodniczącego Rady Miasta wpłynął 

wniosek o udzielenie informacji publicznej złożony do Dyrektora SPZOZ w Działdowie. 

Posiadacie ten wniosek w przesłanych  materiałach na dzisiejszą sesję 

14) Dnia 16 listopada 2021 r. – do wiadomości Fundacja  DAR Społeczny wystosowała e-maila 

z informacją o przedłużających się procedurach związanych z utworzeniem Spółdzielni 

Socjalnej. 

 E-mail przesłano radnym w materiałach na dzisiejszą sesję. 

15) Dnia 22 listopada 2021 r. - radny pan Adam Szczypiński złożył oświadczenie dot. 

przekazywania diet Przewodniczącego Zarządu Osiedla  nr 5 na konto Fundacji Dzieciom 

„Zdążyć z pomocą” tj. dla podopiecznego Szymańskiego Jarosława Kacpra. 

Dziękuję! 

 

Ad. pkt 5 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Burmistrza Miasta o przedstawienie sprawozdania. 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI -  przedstawił Sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Miasta Działdowo, w okresie międzysesyjnym tj. od 28 października  2021 r. do 24 listopada 

2021 r.  

Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, 
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Szanowni Państwo, 

Ostatnią odbytą sesją zwyczajną Rady Miasta Działdowo, na której składałem 

sprawozdanie ze swej działalności była sesja odbyta w dniu 28 października 2021 r. 

w tym stanie rzeczy niniejsze sprawozdanie składam, poczynając od dnia  28 października 2021 

roku i tak: 

jako organ wykonawczy, w okresie sprawozdawczym wydałem 8 zarządzeń o numerach:                     

97-104/2021. 

W/w. zarządzenia zostały opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta 

Działdowo.  

Realizacja uchwał Rady Miasta przedstawia się następująco: 

Rada Miasta na sesji odbytej w dniu 28 października 2021 roku podjęła 10 uchwał,                          

w tym (odpowiednio) o numerach: XXXIV/318-327/21.  

Wszystkie omawiane uchwały podjęte przez Radę zostały doręczone w ustawowym terminie 

organowi nadzoru, tj. Wojewodzie Warmińsko-Mazurskiemu; 

spośród przekazanych 10 uchwał Wojewodzie 3 (trzy) z nich odpowiednio: 

− o numerze XXXIV/325/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy-Miasto Działdowo na lata 2021-2030; 

− o numerze XXXIV/326/21 w sprawie zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo     na 

rok 2021; 

− o numerze XXXIV/327/21 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieru-

chomości; 

przekazano także wg właściwości Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Olsztynie;  

4 (cztery) uchwały, jako akta prawa miejscowego o numerach XXXIV/320/21, XXXIV/323/21, 

XXXIV/326/21 i XXXIV/327/21 w sprawie (odpowiednio): 

− pozbawienia drzew statusu pomnika przyrody; 

− zmiany Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Działdowo; 

− zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2021; 

− w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

zostały przekazane Wojewodzie do ogłoszenia w Wojewódzkim Dzienniku Urzędowym, 

otrzymując urzędowe poświadczenia odbioru. 

spośród przekazanych 4 (czterech) uchwał Wojewodzie do ogłoszenia, 3 (trzy) z nich na dzień 

sporządzenia niniejszego sprawozdania zostały ogłoszone pod pozycjami (odpowiednio): 4328, 

4275, 4166; 

w stosunku do 1 (jednej) uchwały Wojewoda ma jeszcze 9 dni na jej ogłoszenie; 

uchwały objęte niniejszym sprawozdaniem zostały: 
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− skierowane do wiadomości i realizacji (wykonania) do podmiotów, których zakres                              

uregulowań dotyczył; 

− zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Działdowo. 

Ponadto chciałbym poinformować, że Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Olsztynie podjęło uchwałę nr 0102-306/21 z dnia 20 października 2021 roku w sprawie                       

badania zgodności z prawem uchwały Nr XXXII/309/21 Rady Miasta Działdowo z dnia 9       

września 2021 r. w sprawie źródeł dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich 

przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych dla wydzielonych                        

rachunków dochodów samorządowych jednostek budżetowych, stwierdzając nieważność  

§ 4 ust. 2, 3, 4 i § 5 przedmiotowej uchwały. Kolegium Izby, wskazało, że Rada Miasta                             

dokonując takich postanowień, wykroczyła poza przepis delegacyjny. Takie zapisy w uchwale, 

mogą powodować daleko idącą ingerencję organu stanowiącego w kompetencje organu                     

wykonawczego. W takiej sytuacji, stwierdzenie nieważności uchwały Rady Miasta Działdowo 

ogranicza się do zapisów wskazanych w sentencji uchwały Kolegium Izby. 

Dziękuję za uwagę! 

          

Ad. pkt 6 

 

Sprawozdanie przedstawicieli Gminy z działalności związków międzygminnych                                         

i stowarzyszenia gmin 

 

  Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz – poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym uczestniczył w posiedzeniu Zarządu Ekologicznego Związku Gmin 

„Działdowszczyzna”  który odbył się  9 listopada 2021 r., a następnie na bazie obrad tego 

Zarządu  16 listopada 2021 r. odbyło się Zgromadzenie EZG „Działdowszczyzna”.                                      

Z ważniejszych uchwał jakie zostały podjęte to: uchwała w sprawie składki członkowskiej na 

rok 2022 składka członkowska będzie wynosiła 2,50 zł od mieszkańca (obecnie 2,20 zł). 

Kolejna uchwała, która została podjęta dotyczyła opłat za zwierzęta przebywające w schronisku 

dla bezdomnych zwierząt  w Tatarach „Podaj łapę”  stawki na 2022 rok będą wynosić: za psa 

bezdomnego przebywającego w schronisku  10 zł, jest to stawka dla gmin będących członkami 

Związku. (Obecnie 8 zł.) Związek postanowił otworzyć się na dla gmin nie będących członkami 

związku, ma to spowodować zwiększenie przychodu. Stawka dla takich gmin będzie wynosić 

12 zł. Kolejna uchwała w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawek opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. Jest to dosyć rozbudowana uchwała, są tam stawki dla terenów zamieszkałych, 
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nie zamieszkałych a także za pojemniki określonej pojemności. Najważniejsza jest stawka którą 

płacą mieszkańcy, na dzień dzisiejszy jest to 18 zł w przypadku deklaracji o segregowaniu 

odpadów, stawka ta w 2022 roku będzie wynosiła 22 zł od mieszkańca. W przypadku nie 

segregowania śmieci stawka ta będzie wynosiła 66 zł. To najważniejsze decyzje i uchwały, 

które podjęło Zgromadzenie w dniu  16.11. 2021 roku. 

Pan Burmistrz poinformował, że w posiedzeniach i spotkaniach innych Związków 

międzygminnych  nie uczestniczył. 

 

Ad. pkt 7 

 

Sprawozdania z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

Pani radna Wanda MILEWSKA - Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – 

poinformowała, że  Komisja odbyła  swoje posiedzeniu w dniu 23 listopada 2021 r. Komisja 

wysłuchała informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie-Miasto Działdowo za 

rok szkolny 2020/2021. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Miasta                           

w sprawie: uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie: 

ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Miasta Działdowo. Radnym za udział                       

w  sesjach i posiedzeniach  komisji stałych tej  Rady przysługuje od dnia 1 sierpnia 2021 r. 

zryczałtowana dieta miesięczna , w wysokości: 1) dla przewodniczącego Rady -168%, 2) dla 

wiceprzewodniczącego Rady -135%, 3) dla przewodniczącego stałej komisji Rady – 123%,                   

4) dla radnego – członka komisji stałej – 112% kwoty bazowej, określonej w ustawie 

budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie przepisów 

z dnia 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz 

o zmianie niektórych ustaw. Uprawnionym, o których mowa w ust. 1, za każdą nieobecność na 

sesji Rady, w posiedzeniu komisji stałej Rady, potrąca się 10% przysługującej diety. 

Określono również wysokość stawek za 1km pojazdu samochodowego użytego do celów 

służbowych przez radnego Rady Miasta nie będącego własnością Gminy-Miasto Działdowo  

ustalono na poziomie: 0,50 zł, 0,80 zł za km w zależności od wielkości silnika samochodu. 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt budżetu miasta na 2022 rok w zakresie działania 

komisji. 

Pan radny Jerzy CYBULSKI – Przewodniczący Komisji Gospodarki                                                   

i Ochrony Środowiska poinformował, że Komisja obradowała dnia 22 listopada 2021 r.                                        

Na posiedzeniu  Komisja jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
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w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji,                                                            

w sprawie:  ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Miasta Działdowo oraz 

określenia stawek za jeden kilometr przebiegu pojazdu samochodowego użytego do celów 

służbowych przez radnego Rady Miasta Działdowo nie będącego własnością Gminy-Miasto 

Działdowo. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na 2022 

rok  w zakresie działania komisji. Komisja zapoznała się z informacją o stanie zaawansowania 

remontów ulic i chodników. 

Pan radny Adam SZCZYPIŃSKI – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  

odczytał sprawozdanie. 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, Szanowni Państwo… 

Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu i Finansów w okresie międzysesyjnym 

obejmuje okres od dnia 28 października 2021 roku do dnia 24 listopada 2021 roku.  

W w/w okresie Komisja Budżetu i Finansów odbyła jedno posiedzenie w trybie 

stacjonarnym, tj. w dniu 22 listopada 2021 roku.   

Na przedmiotowym posiedzeniu Komisja jednogłośnie 13 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały Rady Miasta Działdowo w sprawie: podatku od środków 

transportowych. 

Ponadto Komisja 11 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta 

Działdowo oraz jednogłośnie 11 głosami „za” projekt uchwały w sprawie: ustalenia zasad                          

i wysokości diet dla radnych Rady Miasta Działdowo oraz określenia stawek za jeden kilometr 

przebiegu pojazdu samochodowego użytego do celów służbowych przez radnego Rady Miasta 

Działdowo nie będącego własnością Gminy-Miasto Działdowo.  

Oprócz tego na przedmiotowym posiedzeniu Komisja zapoznała się z informacjami:   

− o kondycji finansowej Przedsiębiorstwa Ciepłowniczego Sp. z o.o. za 2020 rok;  

− w sprawie podatku rolnego i leśnego na 2022 rok. 

Dziękuję za uwagę! 

 Pan radny Andrzej PRZYBYSZEWSKI – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych                         

i Porządku Publicznego  poinformował, że  Komisja odbyła się 23 listopada 2021 r. Przyjęto 

informację  dot. stanu dróg po zimie, koszty likwidacji powstałych szkód. Przyjęto informację 

dotyczącą problemów alkoholowych i narkomanii na terenie miasta Działdowo. Pozytywnie 

zaopiniowano projekt uchwały Rady Miasta w sprawie: Gminnego Programu Profilaktyki                        

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2022 rok. Przyjęto informację dot. Dziennego Domu Senior+. Pozytywnie 

zaopiniowano projekty uchwał Rady Miasta w sprawie: zmiany Statutu Gminy-Miasto 
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Działdowo,  w sprawie:  ustalenia zasad  i wysokości diet dla radnych Rady Miasta Działdowo 

oraz określenia stawek za jeden kilometr przebiegu pojazdu samochodowego użytego do celów 

służbowych przez radnego Rady Miasta Działdowo nie będącego własnością Gminy-Miasto 

Działdowo. Pozytywnie zaopiniowano projekt budżetu miasta na 2022 rok w zakresie działania 

komisji. 

Dziękuję bardzo za uwagę!     

Pan radny Leszek GOŁĘBIEWSKI – Przewodniczący Komisji Sportu, Kultury 

Fizycznej, Turystyki i Rekreacji –  poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym 

obradowała w dniu 24 listopada 2021 r. Na posiedzenie Komisji zostali zaproszeni:  pan 

Burmistrz, pani Skarbnik i pani Sekretarz, którzy uczestniczyli w posiedzeniu. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na 2022 rok w zakresie działania komisji. 

Również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Miasta w sprawie: ustalenia zasad                   

i wysokości diet dla radnych Rady Miasta Działdowo oraz określenia stawek za jeden kilometr 

przebiegu pojazdu samochodowego użytego do celów służbowych przez radnego Rady Miasta 

Działdowo nie będącego własnością Gminy-Miasto Działdowo. Komisja na posiedzeniu 

zapoznała się  z wnioskami klubów i stowarzyszeń sportowych ubiegających się o dotację 

finansową na rok 2022 wraz z ich uzasadnieniem. Komisja również przeprowadziła 

merytoryczne przygotowanie do spotkania z przedstawicielami klubów UKS-ów, stowarzyszeń 

sportowych w celu wspólnego wypracowania Strategii rozwoju działdowskiego sportu.  

Dziękuję!   

 Pan radny Patryk PIEKARSKI – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, 

że  Komisja obradowała dziś tuż przed sesją Rady Miasta. Podczas posiedzenia Komisja 

omówiła  wyniki kontroli kompleksowej Szkoły Podstawowej nr 4 im. Jana Pawła II                                

w Działdowie. 

Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie protokołu przez panią Wandę Milewską- 

kierownik zespołu kontrolnego. 

Pani Wanda Milewska przedstawiła protokół kontroli kompleksowej Szkoły Podstawowej nr 4 

im. Jana Pawła II w Działdowie.  

1. Kontrolowany podmiot:  

Szkoła Podstawowa nr 4 im. Jana Pawła II w Działdowie. 

2. Kontrolę przeprowadził Zespół Kontrolny w składzie: 

1) Wanda Milewska – kierownik zespołu, 

2) Teresa Żuchowska – członek zespołu, 

3) Andrzej Przybyszewski – członek zespołu, 
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 Komisja dokonała kontroli na podstawie upoważnienia Komisji Rewizyjnej Rady                   

Miasta Działdowo, zgodnie z planem pracy Komisji na rok 2021. 

3. Kontrola odbyła się w dniu 8 października 2021 roku.  

4. Zakres kontroli obejmował: 

1. Przygotowanie placówki do nowego roku szkolnego pod względem                                                                 

sanitarno- epidemiologicznym. 

2. Remonty – zakres wykonanych prac, koszty ich wykonania. 

3. Zmiany kadrowe w SP nr 4 w związku z reorganizacją placówek oświatowych                              

i utworzeniem Zespołu Placówek Oświatowych nr 4. 

4. Nauczanie uczniów z niepełnosprawnością.  

Ad. pkt 4.1 

SP nr 4 przed rozpoczęciem zajęć lekcyjnych w roku szkolnym 2021/2022 została wyposażona 

w maseczki ochronne oraz płyny dezynfekcyjne. Na parterze budynku znajdują się 4 bazy                                

z płynem dezynfekcyjnym, w tym 3 dysponują termometrami do pomiaru temperatury. Na               

każdym piętrze znajdują się dozowniki do dezynfekcji rąk.  

Na parterze wyznaczono oddzielne miejsce dla rodziców odbierających uczniów z klas                  

pierwszych. Tam też znajduje się wyznaczony pracownik, który dysponuje maseczkami                          

w razie  potrzeby, gdyby któryś z uczniów, bądź odwiedzających szkołę zapomniał swojej.  

Ad. pkt 4.2 

Zakres wykonanego remontu obejmował: 

1. oświetlenie sali gimnastycznej – 41 541 zł, 

2. montaż 2 kotar grodzących na sali gimnastycznej – 50 000 zł, 

3. kompleksowy remont 7 łazienek (5 dużych, 2 mniejszych) – 238 173,16 zł, 

4. kompleksowy remont 5 sal lekcyjnych – 190 100,76 zł, 

5. wymianę stolarki okiennej z parapetami zewnętrznymi (12 okien) – 54 960 zł, 

6. montaż piłkochwytów na orliku przy ulicy Makowej – 1652,52 zł, 

7. wykonanie placu zabaw – 134 764,34 zł. 

Łączny koszt remontu 711 191,78 zł. 

Wykonawców remontu wyłoniono w wyniku zapytania ofertowego – np. okna.  

Główne prace remontowe wykonane zostały przez firmy zewnętrzne wyłonione w wyniku  

przetargu przeprowadzonego przez Urząd Miasta Działdowo. Tak wykonano remont łazienek,          

kompleksowy remont 5 sal lekcyjnych – gipsowanie, malowanie, wymiana okien. 

We własnym zakresie etatowi pracownicy szkoły wykonali następujące prace: 

1. pomalowano pomieszczenia gospodarcze, 

2. pomalowano dodatkowo 2 klasy lekcyjne oraz korytarze szkolne na 2 piętrach 
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3. wyremontowano kompleksowo ławki przy budynku szkolnym, 

4. zlikwidowano napis po starej nazwie szkoły na froncie budynku.  

Ad. pkt 4.3 

Od czerwca 2021 roku zostały przedłużone umowy 52 nauczycielom. Na emeryturę przeszły 2 

osoby, 4 osoby dostały czasowo umowy, zatrudniono 2 osoby, 1 osobę przeniesiono.  

Ilość pracowników pedagogicznych: 49 osób. 

Ilość pracowników niepedagogicznych: 15 osób. 

Ilość oddziałów: 21 

Łączna liczba uczniów: 516 

W wyniku połączenia Szkoły Podstawowej nr 4 oraz Przedszkola nr 4 nikt nie stracił pracy, 

nastąpiły jedynie przesunięcia, przeniesienia (2 osoby na własną prośbę zmieniły miejsce 

pracy). 

Przeprowadzono awans zawodowy nauczycieli: 1 nauczyciel kontraktowy, 1 nauczyciel                     

mianowany, 1 nauczyciel dyplomowany. 

Placówki zostały przygotowane do nowego roku szkolnego 2021/2022.  

Ad. pkt 4.4 

 W roku szkolnym 2021/2022 naukę rozpoczęło 16 dzieci z niepełnosprawnościami.                       

Na podstawie orzeczeń lekarskich, Komisja przydzieliła dzieci do poszczególnych klas i tym 

samym przydzieliła nauczyciela wspomagającego.  

Na dzień odbywania kontroli zatrudnionych było 7 nauczycieli wspomagających. Poza tym 

kilku nauczycieli etatowych uzyskało uprawnienia z zakresu oligofrenopedagogiki.  

Placówka posiada pracownie specjalistyczne dla dzieci z niepełnosprawnością ruchową, gdzie 

prowadzone są dodatkowe zajęcia w ramach w-f oraz posiada pracownie integracji                                    

sensorycznej.  

Placówka otrzymuję subwencję w wysokości ok. 5 700 zł na 1 dziecko z orzeczeniem                                    

o niepełnosprawności.   

5. Wyjaśnień podczas kontroli udzieliła: 

Pani Anna Siedlecka – p. o. Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowych nr 4. 

7. Zalecenia pokontrolne: 

Brak. 

Dziękuję! 

Pan Patryk Piekarski – poinformował, że w dalszej części posiedzenia Komisja wybrała zespól 

do przeprowadzenia kontroli Burmistrza Miasta w zakresie funkcjonowania monitoringu 

wizyjnego. Do tej kontroli zostali wybrani radni Adam Szczypiński i Patryk Piekarski. Na tym 

Komisja zakończyła obrady. 
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Przewodniczący Komisji  poinformował, że niedługo Komisja będzie pracować nad planem 

pracy na rok 2022. Jeżeli radni mają jakieś propozycje jakie jednostki mogłaby skontrolować 

komisja w przyszłym roku, to proszę o kontakt. 

Dziękuję!    

           Pan Leszek SOSNÓWKA – Przewodniczący Komisji – Skarg, Wniosków i Petycji –                         

w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała 

Dziękuję! 

           Pan Zbigniew KOCIELA - Przewodniczący Komisji doraźnej statutowej -  

poinformował, że ze względu na zły stan zdrowia w ostatnim okresie komisja nie obradowała,  

 

Ad. pkt 8 

   

Podjęcie uchwały w sprawie: wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta,  został  radnym przesłany                           

w materiałach sesyjnych drogą elektroniczną. Dodatkowo w materiałach sesyjnych załączony 

jest wniosek pana Burmistrza o wyznaczenie obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji 

skierowany do Rady Miasta za pośrednictwem Przewodniczącego Rady. Mapę                                         

ze wskazaniem obszaru rewitalizacji obszaru zdegradowanego w skali 1:5000 i diagnozę 

obszaru rewitalizacji i obszaru zdegradowanego. 

 Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Ochrony 

Środowiska. 

Przewodniczący Rady poinformował, że  na łączach obecny jest też pan Maciej Felski – 

przedstawiciel firmy Delta Partner Stowarzyszenia Wspierania Inicjatyw Gospodarczych. 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz – poinformował, że jest to uchwała, którą 

musimy podjąć z tego względu gdyż otwiera nam drzwi do występowania w późniejszym 

okresie o środki z programów przewidzianych na rewitalizację. Była ona przedmiotem obrad 

różnych komisji, ewentualne pytania można kierować do przedstawiciela firmy Delta Partner 

lub pracownika odpowiedzialnego za przygotowanie projektu. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym                            

w materiałach na sesję. 

Rada – 21 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr XXXV/328/21 

w sprawie: wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji ( uchwała stanowi 

załącznik do  protokołu). 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Ad. pkt 9 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 

rok. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta,  został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych drogą elektroniczną. 

 Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych                   

i Porządku Publicznego. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały poinformował, że ewentualne 

pytania w toku dyskusji można kierować do pani Pełnomocnik ds. uzależnień. 

 Pan radny Marek DWÓRZNIK – zwrócił uwagę, że w poprzednich latach zadania                      

z zakresu profilaktyki uzależnień realizowane były min. także przez świetlice 

socjoterapeutyczne w szkołach. Dlaczego świetlice socjoterapeutyczne nie zostały ujęte w tym 

gminnym programie profilaktyki? Drugie pytanie: od stycznia 2022 roku ma być utworzone 

Krajowe Centrum Przeciwdziałania Uzależnień poprzez połączenie Krajowego Biura ds. 

przeciwdziałania narkomanii oraz Krajowej agencji rozwiązywania problemów alkoholowych, 

co ma wspomóc działania. Czy pani Pełnomocnik wie coś więcej na ten temat? 

Pani Jolanta DZIAŁAK – Pełnomocnik Burmistrza ds. uzależnień – poinformowała, że   

świetlice w ubiegłym roku z powodu pandemii nie działały,  ale teraz już  ruszyły. Świetlice te 

są określane jako świetlice z elementami opiekuńczymi socjoterapii. W programie  jest to ujęte 

i  realizowane,  zajęcia się odbywają. Odnośnie tego centrum pani pełnomocnik poinformowała, 

że niewiele wie na ten temat. Pojawiają się informacje, być może będzie to na zasadzie 
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rozbudowania agend Przeciwdziałania Alkoholizmowi i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, które do tej pory działają. 

Pan radny Marek DWÓRZNIK – zwrócił się z zapytaniem czy w przeszłości 

współpracowaliśmy już z tą agencją PARPA, czy były z tego tytułu jakieś efekty? 

Pani Jolanta DZIAŁAK – Pełnomocnik  ds. uzależnień – wyjaśniła, że współpraca była 

jeżeli chodzi o wytyczne o interpretację przepisów.  

Nikt więcej nie zgłosił głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym                            

w materiałach na sesję. 

Rada – 21 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr XXXV/329/21 

w sprawie: Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok (uchwała stanowi 

załącznik do  protokołu). 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Ad. pkt 10 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia rocznego programu współpracy                                  

z organizacjami pozarządowymi 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta,  został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych drogą elektroniczną. 

 Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Kultury. 

Projekt uchwały był omawiany szeroko na Komisji Oświaty i Kultury  ewentualne pytania 

można kierować do pani koordynator CAOP pani Katarzyny Janke. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym                            

w materiałach na sesję. 

Rada – 21 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr XXXV/330/21 
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w sprawie: uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi                      

( uchwała stanowi załącznik do  protokołu). 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Ad. pkt 11 

 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy-Miasta Działdowo za rok 

szkolny 2020/2021. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że informacja   

została  radnym przesłana  w materiałach sesyjnych drogą elektroniczną. 

Informacja została przedstawiona na posiedzeniu Komisji Oświaty i Kultury i była 

przedmiotem obrad tej Komisji. Komisja nie miała uwag do realizacji zadań oświatowych 

Gminy-Miasto Działdowo za rok szkolny 2020/2021.  

Ewentualne pytania można kierować do pana Burmistrza lub do pani Naczelnik Wydziału 

Edukacji Kultury i Sportu. 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożoną informacją.  

Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję stwierdzając, że Rada zapoznała się z informacją o stanie realizacji zadań 

oświatowych w Gminie-Miasto Działdowo za rok szkolny 2020/2021. 

 

Ad. pkt 12 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Statutu Gminy- Miasto Działdowo. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                        

w materiałach sesyjnych drogą elektroniczną. 

 Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych                   

i Porządku Publicznego.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do pani Sekretarz Miasta o zreferowanie projektu uchwały. 

 Pani Żanetta KLYSZEWSKA-FIDORSKA – Sekretarz Miasta – poinformowała, że 

przedłożenie projektu uchwały wynika ze zmiany stanu faktycznego tj. dotyczącego   

powołania Zespołów Placówek Oświatowych co nastąpiło w maju br.  zmianie uległ Załącznik 

nr 6 do Statutu czyli wykaz jednostek organizacyjnych Gminy-Miasto Działdowo. 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym                            

w materiałach na sesję. 

Rada – 21 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr XXXV/331/21 

w sprawie zmiany Statutu Gminy-Miasto Działdowo  ( uchwała stanowi załącznik do  

protokołu). 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę /11:00/ 

Po przerwie Przewodniczący Rady pan Romuald REMISZEWSKI - wznowił obrady XXXV 

sesji Rady Miasta Działdowo /11:15/ 

 

Ad. pkt 13 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: podatku od środków transportowych 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych drogą elektroniczną. 

 Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów, 

która zaaprobowała proponowane przez pana Burmistrza stawki podatku. 

Przewodniczący Rady  poinformował, że ewentualne pytania można kierować do pani Anny 

Wilamowskiej – Kierownik referatu podatków.                                 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym                            

w materiałach na sesję. 

Rada – 21 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr XXXV/332/21 

w sprawie:  podatku od środków transportowych  ( uchwała stanowi załącznik do  protokołu). 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
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Ad. pkt 14 

 

Informacja  w sprawie podatku rolnego i leśnego na rok 2022 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że radni 

otrzymali informację w sprawie podatku rolnego i leśnego na rok 2022 wraz z materiałami 

sesyjnymi. 

Komisja Budżetu i Finansów zapoznała się z przedmiotową informacją i nie wniosła uwag. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do pani Anny Wilamowskiej Kierownik Referatu 

podatków o przedstawienie informacji. 

Pani Anna WILAMOWSKA – Kierownik Referatu podatków – poinformowała, że 

według Komunikatu Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego średnia cena skupu żyta za 

okres 11 kwartałów poprzedzających  kwartał  poprzedzający rok podatkowy 2022 wynosi 

61,48 zł za 1q (dt) i jest wyższa o 5% w stosunku do roku poprzedniego. 

 Stawka  podatku rolnego z 1ha w 2022 roku będzie wynosić  dla gospodarstw rolnych 153,70 

zł, dla gruntów pozostałych 307,40 zł. 

Planowane przypisy podatku rolnego w roku 2022 to 36.734,00 zł. 

Jeśli chodzi o podatek leśny to średnia cena sprzedaży drewna obliczona według średniej ceny 

drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2021 r. wyniosłą 212,26 zł za 

1 m3 . Jest ona podstawą do naliczenia podatku leśnego na rok 2022. Stawka podatku wynosić 

będzie 46,6972 zł jest o 107,83 % wyższa w stosunku do stawki obowiązującej w 2021 roku. 

Planowane przypisy podatku na rok 2022 to 2.445,00 zł. 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad informacją. 

Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję  stwierdzając, że Rada Miasta zapoznała się z informacją w sprawie podatku rolnego 

i leśnego na rok 2022. 

 

Ad. pkt 15 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady 

Miasta Działdowo oraz określenia stawek za jeden kilometr przebiegu pojazdu 

samochodowego użytego do celów służbowych przez radnego Rady Miasta Działdowo 

nie będącego własnością Gminy-Miasto Działdowo. 
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Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został radnym przesłany                              

w materiałach sesyjnych. 

 Projekt uchwały był przedmiotem obrad  Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska, 

Komisji Budżetu i Finansów, Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego, Komisji 

Oświaty i Kultury oraz Komisji Sportu, Kultury Fizycznej, Turystyki i Rekreacji. Wszystkie 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały wraz z autopoprawkami wniesionymi na 

posiedzeniach przez pana Burmistrza. 

  Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz Miasta – poinformował, że po raz ostatni 

uchwała ta była zmieniona na początku obecnej kadencji tj. w roku 2018. Została wtedy 

zamrożona. W tym roku nastąpiły zmiany z dniem 1 listopada 2021 r. weszła w życie ustawa                

z dnia 17 września 2021 r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze 

stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw. W nawiązaniu do tej ustawy pojawiło się 

rozporządzenie Rady Ministrów z 27 października 2021 r. w sprawie maksymalnej wysokości 

diet przysługujących radnemu gminy. Rozporządzenie to weszło w życie w dniu 1 listopada 

2021 r. i obowiązkiem Rady Miasta jest dostosowanie  obowiązujących uchwał do zmienianych 

ustaw. 

Pan Burmistrz zgłosił autopoprawki do projektu uchwały: 

W § 2 ust. 1. Radnym za udział w sesjach Rady Miasta i posiedzeniach komisji stałych tej Rady 

przysługuje od dnia 1 sierpnia 2021 r. zryczałtowana dieta miesięczna, w wysokości: 

1) dla przewodniczącego Rady – 168%, 

2) dla wiceprzewodniczącego Rady – 135%, 

3) dla przewodniczącego stałej komisji Rad y- 123%, 

4) dla radnego – członka komisji stałej Rady – 112%. 

Następnie w ust. 2 § 2. , który ma brzmienie: Uprawnionym, o których mowa w ust. 1, za każdą 

nieobecność na sesji Rady Miasta, w posiedzeniu komisji stałej Rady, potrąca się 10% 

przysługującej diety. 

W § 8. który ma brzmienie: Radnemu, który uzyskał zgodę na przejazd w podróży służbowej 

pojazdem samochodowym, nie będącym własnością Gminy-Miasto Działdowo, przysługuje 

zwrot kosztów przejazdu, według następujących stawek za 1km przebiegu: 

1) dla samochodu osobowego o pojemności skokowej silnika do 900 cm 3 – 0,50 zł; 

2) dla samochodu osobowego o pojemności skokowej silnika powyżej 900 cm3  - 0,80 zł. 

Uchwała była omawiana szczegółowo na posiedzeniu większości komisji, pan Burmistrz 

zwrócił się do radnych o przegłosowanie zgłoszonych autopoprawek. 
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 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne imienne zgłoszone autopoprawki:  

1) do § 2 ust. 1.  

 Rada – 18 głosami „za”, przy 3 - głosach „wstrzymujących się” przyjęła autopoprawkę. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne imienne zgłoszoną autopoprawkę: 

2) do § 2 ust. 2.  

 Rada – 20  głosami „za”, przy 1- głosie „wstrzymującym się” przyjęła autopoprawkę. 

 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne imienne zgłoszoną autopoprawkę: 

3) do § 8.  

 Rada – 19 głosami „za”, przy 2 - głosach „wstrzymujących się” przyjęła autopoprawkę. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

 Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały wraz z przyjętymi autopoprawkami pod 

głosowanie. 

Rada - 19 głosami „za”, przy 2 – głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę 

 

nr XXXV/333/21 

 w sprawie: ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Miasta Działdowo oraz 

określenia stawek za jeden kilometr przebiegu pojazdu samochodowego użytego do celów 

służbowych przez radnego Rady Miasta Działdowo nie będącego własnością Gminy-

Miasto Działdowo ( uchwała stanowi załącznik do  protokołu). 

(Protokoły z przeprowadzonych głosowań stanowią załączniki do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 16 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Działdowo. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że ustalanie 

wynagrodzenia Burmistrza Miasta Działdowo należy do wyłącznej właściwości Rady Miasta 

Działdowo.  
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Państwo radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, który został 

zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został radnym przesłany  w materiałach 

sesyjnych. 

Komisja Budżetu i Finansów wydał pozytywną opinię o projekcie uchwały przyjmując w nim  

wynagrodzenie Burmistrza w wysokości identycznej, jak zaproponowane w uzasadnieniu do 

uchwały. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do pani Sekretarz o omówienie projektu uchwały.   

Pani Żanetta KŁYSZEWSKA- FIDORSKA – Sekretarz Miasta – poinformowała,                       

że konieczność aktualizacji uchwały  dotyczącej wynagrodzenia burmistrza wynika z tego,                          

że zmieniły się przepisy z dniem 1 listopada 2021 roku weszła w życie ustawa z 17 września 

2021 r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska 

państwowe oraz niektórych innych ustaw. Zmieniło się też rozporządzenie Rady Ministrów                     

z dnia 25 października 2021 r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych.                        

W związku z tym, żeby dostosować do obowiązujących przepisów wynagrodzenie pana 

Burmistrza proponuje się ustalenie wynagrodzenia w skład którego wchodzą następujące 

składniki: wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 10.430 zł, dodatek funkcyjny w kwocie 3.450 

zł, dodatek specjalny w kwocie  4.025 zł oraz dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20 % 

w wysokości   2.086 zł. Tak zaproponowane wynagrodzenie jest zgodne z obowiązującymi 

przepisami. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady poinformował  radnych, że w uzasadnieniu do projektu uchwały  zostały 

zaproponowane kwotowe wysokości składników pełnego wynagrodzenia miesięcznego  

Burmistrza. Wysokości poszczególnych składników wynagrodzenia Burmistrza znajdują się                   

w uzasadnieniu. 

 Pan radny Zbigniew KOCIELA – stwierdził, że kwota jest dosyć pokaźna i dla 

przeciętnego mieszkańca może być szokująca. Kwota, którą mamy ewentualnie przegłosować 

jest to kwota maksymalna jaką możemy przydzielić panu Burmistrzowi. Mam pytanie do pana 

Burmistrza czy pan poza pracą jako Burmistrz Miasta pobiera wynagrodzenie w innych 

instytucjach, spółkach Skarbu Państwa itp. 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz Miasta – poinformował, że na temat swojego 

wynagrodzenia nie będzie dyskutował, bo to nie on wnioskuje o to wynagrodzenie, tylko 

Przewodniczący Rady zgodnie z przepisami. Wynagrodzenie burmistrzowi ustala  rada gminy. 

Jeżeli pan  radny Kociela uważa że zaproponowane stawki są nieadekwatne do jego 

zaangażowania  i nakładu pracy, to może podać inne stawki pod dyskusję i pod głosowanie 

radnym.  
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Pan Burmistrz – poinformował, że wyłącza się z dyskusji. Odnośnie zadanego pytania 

odpowiedział, że od września jest członkiem dwóch rad nadzorczych. Skończył                                           

w międzyczasie studia podyplomowe, które daje mu uprawnienia do zasiadania w radach 

nadzorczych. Do tych rad został zgłoszony przez inne osoby. 

Pan radny Zbigniew KOCIELA – stwierdził, że pan Burmistrz powinien podjąć tą 

dyskusję. Pan Burmistrz odpowiedział na moje pierwsze pytanie w związku z tym czy może 

pan powiedzieć ile w tych spółkach otrzymuje pan wynagrodzenia miesięcznie?  

Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz – poinformował, że  z każdej ze spółek dostaje 

wynagrodzenie w wysokości około tysiąca zł, jest to kwota netto. 

Pan radny Zbigniew KOCIELA – stwierdził, że jeżeli nie będzie chętnych to on  postawi 

jeszcze kilka kwestii, które są ważne dla meritum sprawy. Nie będzie zadawał pytań panu 

Burmistrzowi, gdyż odpowiada bardzo ogólnikowo, nie chce brać udziału w dyskusji. To jest 

jego sprawa, kwestia jego sumienia i oceny przez mieszkańców miasta Działdowo. Pan radny 

zwrócił uwagę na politykę pana Burmistrza  w mieście, że szuka oszczędności  co nie jest złe 

gdy nie  dotyka to ludzi. Chodzi o pracowników przedszkoli i innych gdzie ludzie często pracują 

za najniższą krajową wykonując często więcej czynności niż to było dotychczas.  

Teraz mamy sytuację, w której mamy pewne widełki, możemy panu tę podwyżkę przydzielić, 

celujemy ją w kwocie najwyższej. Radny stwierdził, że jemu osobiście się to nie podoba.                    

Zwrócił się do pana  Burmistrza, aby nie zapominał, że bycie Burmistrzem to jest misja,                         

w której powinien się zająć tylko i wyłącznie miastem-gmina Działdowo. Jeżeli pan  Burmistrz  

dorabia sobie na prawo i lewo to jest oczywiście jego wybór,  ale ta decyzja w stosownym 

czasie zostanie  oceniona. Pan radny podkreślił, że  osobiście mówi temu nie i będzie głosował 

przeciwko tak wysokiej podwyżce. 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz – zwrócił się z zapytaniem do pana radnego 

Kocieli, która jego odpowiedź była ogólnikowa, gdyż chce konkretnie odpowiedzieć na  

pytanie. 

Pan radny Zbigniew Kociela – odnośnie wynagrodzenia, około tysiąca złotych 

miesięcznie za pracę w jednej ze spółek.  

Pan Grzegorz Mrowiński – Burmistrz – poinformował, że dokładnie,                                                    

w miesiącu listopadzie  przelew  z jednej ze spółek na kwotę 1000,86 zł. Pan Burmistrz 

przeprosił, że  podał to zbyt ogólnikowo,  z drugiej spółki 1000,86 zł.  

Pan radny Zbigniew Kociela –stwierdził, że  sprawa jest prosta, przedstawił ją, a panu 

Burmistrzowi na pewno nie spodobało się to co powiedział. Pan  Burmistrz  ustosunkował się  

najpierw ogólnikowo, ale później odpowiedział,  dziękuję bardzo. 
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Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz – stwierdził, że nie będzie uciekał  przed tym 

co pan radny Kociela powiedział.  Jeżeli pan radny jest  przeciwnikiem podwyżki, to niech  

zaproponuje inne stawki, które będą przegłosowane.  Jeżeli pan radny uważa, że zaangażowanie  

Burmistrza  jest zerowe, że wszystko to co robi dla  miasta nie jest potrzebne, to niech 

zaproponuje stawki  które wg radnego będą adekwatne do tego co się dzieje wmieście. 

Pa Burmistrz stwierdził, że nie chce więcej na ten temat rozmawiać. A pan radny, ma  prawo 

zaproponować swoje stawki może z tego skorzystać. A  ta dyskusja ma na celu tylko podbicie  

radnego popularności. 

 Pan Burmistrz –poinformował, że  wyłącza się  z tej dyskusji. 

Pan radny Jerzy CYBULSKI –stwierdził, że  można dyskutować nad zaproponowanymi 

składnikami całej tej kwoty, ale trzeba wziąć pod uwagę, że Burmistrz zarządza majątkiem 

miasta w wysokości ponad stu milionów złotych, odpowiada za wszystko. Czy chcielibyśmy 

żeby Burmistrz zarabiał 7 tysięcy? Miejmy trochę pojęcia co się dzieje  i o wysokości płac.                

To wszystko jest kwestią dyskusji, przyjmijmy jakieś proporcje … już kiedyś pani Bieńkowska 

powiedziała, że tylko idiota pracuje za 6 tysięcy zł. Czasy się zmieniły, musi iść za tym 

odpowiedzialność ale i płace. Czy to jest dużo czy mało podyskutujmy, nie wrzucajmy do 

jednego wora że jest to za dużo.  Jeśli pana radny  Kociela przedstawi swoją propozycję 

możemy dyskutować. 

Dziękuję bardzo! 

Pan radny Zbigniew KOCIELA – stwierdził, że nie kwestionuje podwyżki jako 

podwyżki, ale kwestionuje kwotę. Kwota 20 tysięcy złotych czy bliska tej kwocie jest kwotą 

szokującą, nie tyle dla niego ale dla wielu mieszkańców miasta. Radny stwierdził, że nie 

kwestionuje wielu sukcesów pana Burmistrza, gdyż takowe są. Natomiast stawka przy której 

mamy oscylować  plus poświęcanie własnego czasu pracy w innych spółkach tej gminy, uważa 

że to za zbędne, a nawet naganne.  

Pan radny zwrócił się do pana radnego Cybulskiego, stwierdzając, że prezydent kraju  dostał 

podwyżkę w kwocie 6 tysięcy złotych. Natomiast Burmistrz naszego miasta otrzymuje tę 

podwyżkę w procentach  około 88 % i to wynosi około 10 tysięcy złotych. Radny 

poinformował, że nie będzie proponował dzisiaj jakiejkolwiek zmiany, bo te propozycje 

wynikały z widełek jakie przedstawił ustawodawca. Jeżeli dzisiaj ustalamy górną stawkę,  

mówi temu nie. Jeżeli pan Burmistrz utożsamiałby się z ludźmi, którym odebrał część 

wynagrodzeń, którym nałożył więcej obowiązków celem tzw. oszczędności, mógłby mieć na 

tyle pokory i przyjąć tą stawkę najniższą która jest. Wtedy z pewnością by zagłosował.                           

A  stawka ta nie jest wcale mała. 
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Pan Grzegorz MROWIŃSKI- Burmistrz – poinformował, że  chce zaprotestować                        

w dwóch rzeczach, pierwsza rzecz będzie przedmiotem, pozwania pana radnego Kocieli do 

sądu, gdyż pan radny Kociela stwierdził, że Burmistrz  komuś odebrał wynagrodzenia.  

Burmistrz poinformował, że nikomu nie zostały obniżone wynagrodzenia. Nikt z pracowników 

ani  Urzędu Miasta ani pracowników podległym spółkom nikomu nie zostały obniżone 

wynagrodzenia. Pan Burmistrz poinformował, że są zaplanowane  podwyżki, były podwyżki      

w tym roku,  będą podwyżki w roku następnym, więc pan Kociela mija się z prawdą.                        

Druga sprawa dotyczy  pracy Burmistrza  w radach nadzorczych, praca ta nie odbywa się 

kosztem pracy w Urzędzie Miasta, ani kosztem pracy dla mieszkańców gminy.                                           

To  co mówił pan radny nie jest prawdą. 

 Pan radny Andrzej PRZYBYSZEWSKI – zwrócił się do kolegi Zbigniewa.  Króciutko 

po co tyle hipokryzji. Słuchają mieszkańcy naszego miasta, staje się obrońcą to jest hipokryzja. 

Pan radny Leszek SOSNÓWKA – stwierdził, że padła kwota 20 tysięcy złotych, 

wynagrodzenie miesięczne pana Burmistrza, na Komisji mówiliśmy, że jest to kwota brutto. 

Dla lepszego zobrazowania sytuacji należałoby operować kwotami netto wtedy byłoby                             

to bardziej czytelne. 

Pan radny Adam SZCZYPIŃSKI – zwrócił uwagę, żeby pamiętać o tym  w dyskusji,      

że trzy lata temu wynagrodzenie zostało obniżone i to dość sporo. Teraz  natomiast musimy 

dostosować wynagrodzenia do istniejących przepisów bo tak ustanowił ustawodawca. Można 

nad tym dyskutować są  widełki minimalne, maksymalne.   

Pan radny Szczypiński stwierdził,  że za taką pracę, za takie wyniki i zaangażowanie, za 

odpowiedzialność należy się odpowiednie wynagrodzenie. Uważa, że to wynagrodzenie jest 

adekwatne do tego co pan Burmistrz robi dla naszego miasta.   

Przewodniczący Rady - zwrócił się do radnych czy nie ma innych wniosków 

dotyczących wynagrodzenia Burmistrza? Czy są takie wnioski?  

Przewodniczący Rady poinformował, że będą dwa głosowania: najpierw, żeby uzupełnić                          

§ 1 projektu uchwały  przyjąć składniki zaproponowane w uzasadnieniu: 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie wysokość pełnego 

miesięcznego wynagrodzenia Burmistrza Miasta zaproponowanego w uzasadnieniu do 

projektu uchwały. 

Rada -19 głosami „za”, przy 2- głosach „wstrzymujących się przyjęła proponowane 

składniki wynagrodzenia. 

Przewodniczący Rady   odczytał  § 1 projektu uchwały: ustala się  Panu Grzegorzowi 

Mrowińskiemu  - Burmistrzowi Miasta Działdowo wynagrodzenie miesięczne, w skład którego 

wchodzą: 
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1) wynagrodzenie zasadnicze w kwocie: 10.430 zł, 

2) dodatek funkcyjny w kwocie: 3.450 zł, 

3) dodatek specjalny w kwocie wynoszące 29% łącznie wynagrodzenia zasadniczego 

i dodatku funkcyjnego w kwocie: 4.025 zł, 

4) dodatek za wieloletnia pracę w wysokości 20% miesięcznego wynagrodzenia                      

zasadniczego w kwocie: 2.086 zł.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie całość uchwały. 

 

Rada – 19 głosami „za”, przy 1 - głosie „przeciw” i 1- głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę  

nr XXXV/334/21 

 

w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Działdowo ( uchwała stanowi 

załącznik do  protokołu). 

(Protokoły z przeprowadzonych głosowań stanowią załączniki do niniejszego protokołu 

 

Ad. pkt 17 

 

 

Wolne wnioski i informacje 

 

Przewodniczący Rady – podziękował wszystkim za zorganizowanie i przeprowadzenie 

imprez z okazji Święta Niepodległości. Obchody Święta Niepodległości były po przerwie 

związanej z pandemią, dlatego wszyscy, którzy przyczynili się do uświetnienia tych imprez 

zasługują na podziękowania. Przewodniczący wymienił imprezy które zostały zorganizowane: 

Koncert w ramach projektu „Piosenka na zakręcie historii”, Koncert nauczycieli,  uczniów                         

i gości PSM w Działdowie  z okazji Święta Niepodległości, Halowy Turniej Baseballu, 

Prelekcja prof. Jana Żaryna – Dyrektora Instytutu Dziedzictwa Myśli Narodowej z okazji 

Święta Niepodległości z oprawą muzyczną nauczycieli i uczniów PSM 1 st. im. Arno Kanta               

w Działdowie, Koncert Orkiestry Symfonicznej Filharmonii Warmińsko-Mazurskiej                                 

i Olsztyńskiego Chóru „Bel Canto”, Działdowskie Biegi Niepodległości, Turniej tenisa 

stołowego z okazji Święta Niepodległości, Wystawa „Działdowo-100 lat w granicach Polski 

(1920-2020), Konkurs plastyczny dla dzieci w wieku 5-6 lat i uczniów klas I-VI pt. „Działdowo 

w barwach biało-czerwonych”. Na szczególną uwagę zasługuje uroczyste odsłonięcie tablicy 

pamiątkowej upamiętniające 100 -lecie przyłączenia Działdowa do Rzeczpospolitej Polskiej. 

W trakcie tej uroczystości odbyła się prelekcja w Muzeum Pogranicza Działdowo-miasto                        
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i ludzie dawnego pogranicza, także wystawa zorganizowana przez muzeum. Zwieńczeniem tej 

uroczystości był koncert patriotyczny Filharmonii Warmińsko-Mazurskiej im. Jana 

Nowowiejskiego z Olsztyna. W tej uroczystości wziął udział Wojewoda Warmińsko-Mazurski, 

Marszalek Województwa Warmińsko-Mazurskiego, Pani senator, Pan Starosta oraz 

samorządowcy miasta i powiatu. 

Przewodniczący Rady podziękował panu Burmistrzowi zorganizowanie tak bogatej oferty 

obchodów tego Narodowego Święta Niepodległości tak ważnego dla nas Polaków. 

Przewodniczący podziękował wszystkim którzy organizowali te imprezy, którzy występowali 

w tych imprezach oraz wszystkim pracownikom z poszczególnych instytucji, którzy pomagali 

przy tych imprezach  w imieniu Rady Miasta serdecznie dziękuję. 

Pan radny Marcin OGRODOWCZYK – zwrócił się z problemem dotyczącym dróg 

gruntowych. Radny stwierdził, że miasto przygotowuje drogi dla mieszkańców, stara się je 

utwardzać, wydaje co roku niemałe środki na ich utrzymanie, a problem pojawia się gdy 

wchodzą różnego rodzaju  instalacje, roboty ziemne. Drogi nie są doprowadzane do takiego 

stanu w jakim były przed wejściem firmy. Ostatni przykład ul. Sikorskiego na której mieszka, 

wiele razy wykonywał telefony, żeby tą drogę wyrównać, utwardzić. Udało się utwardzić tą 

drogę miasto wykonało dobrą robotę. Teraz firma zewnętrzna robiąca  przyłącza gazowe  

pozostawiła po sobie bałagan, który nie może mieć miejsca na drodze gruntowej, która wygląda 

katastrofalnie. Prośba jest taka aby Urząd Miasta miał piecze nad takimi inwestycjami.  

Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz Miasta – poinformował, że firma, która 

wykonuje tą sieć gazową i przyłącza ma decyzję na zajęcie pasa drogowego, ten termin się 

jeszcze nie skończył. Firma ma obowiązek, kiedy inwestycja zostanie wykonana pozostawić 

teren w takim stanie jaki był przed rozpoczęciem tej inwestycji. Skontrolujemy to. Jeżeli firma  

nie przywróci drogi do stanu pierwotnego, to my tego nie odbierzemy i firma będzie płaciła 

karę, która jest wielokrotnością stawki. Pan Burmistrz zaapelował do radnego o cierpliwość, 

zostanie sprawdzone do kiedy jest zajęcie tego pasa drogowego. Nie zostawimy tego tak na 

okres jesienno-zimowy.  Z takimi sprawami proszę bezpośrednio do na dzwonić na pewno tego 

tak nie zostawimy. 

Pan radny Piotr DEMSKI – poinformował, że kilkakrotnie zwracał się odnośnie  drogi 

gminnej ul. Przemysłowej. Ostrzegał, że dojdzie tam  kiedyś do katastrofy. Pan radny 

poinformował, że skontaktował się z panem Wójtem, który połatał dziury na tej drodze. Teraz 

był poważny wypadek na tej drodze, samochód dachował, uderzył w następny odbił się od 

drzewa, na szczęcie nie było ofiar.  Przy tej drodze  buduje się nowe  LG,  czy nie możemy coś 

wspólnie razem zrobić pomóc panu Wójtowi przy remoncie tej drogi? 
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Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz – stwierdził, że jesteśmy w punkcie wolne 

wnioski, pan radny Piotr Demski wielokrotnie pytał o to, dostał odpowiedź i wie że takie prace 

trwają. 

Pan radny Adam SZCZYPIŃSKI – poinformował, że chce  serdecznie podziękować za 

niezwykle owocną, merytoryczną współpracę pani Sylwii Cegiełce z Biura Obsługi  Rady. 

Gratuluje jej awansu oraz życzy jej powodzenia na nowym stanowisku. Pan radny 

poinformował, że bardzo sobie ceni współpracę  z panią Renatą Biełkowską, i ma nadzieję,                  

że nowa osoba na stanowisku w Biurze Rady będzie również merytoryczna i zaangażowana. 

Radny stwierdził, że jest to ciężka praca obrobić te wszystkie protokoły z sesji, komisji 

przygotować materiały na posiedzenia. Wymaga to wiele pracy, poświęcenia czasu                                 

i zaangażowania. Jeszcze raz serdecznie dziękuję. 

Przewodniczący Rady – stwierdził, że wszyscy dołączamy się do tych podziękowań                  

i życzymy pani Sylwii dużo sukcesów na nowym stanowisku pracy. 

Przewodniczący Rady - poinformował, że  mieszkańcy osiedla za torami ul. 

Księżodworska, Lidzbarska zgłaszali problem. Chodzi o to, że buduje się coraz więcej ścieżek 

rowerowych ale użytkownicy rowerów mają kłopoty z dostaniem się do centrum. Chodzi                           

o pokonanie schodów w przejściach podziemnych  z rowerem.  Wiemy, że przejścia te nie są 

własnością miasta, zarządcą ich jest kolej. W Holandii znaleziono rozwiązanie na to                                         

i są zamontowane  w przejściach rynny. Takie rozwiązania są już w niektórych miastach                         

w Polsce. Montowane są rynny, po których można sprowadzić rower. Przewodniczący zgłosił  

taki wolny wniosek aby wystąpić do kolei żeby te rynny tam zamontować. Czy pan Burmistrz 

odniesie się do tego wniosku? 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz – poinformował, że zaprasza pana 

Przewodniczącego do Urzędu uszczegółowimy to i taki wniosek złożymy do kolei. 

Ad. pkt 18 

                                                   

                                                     Zamknięcie sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad pan Romuald REMISZEWSKI - 

Przewodniczący Rady Miasta zamknął obrady XXXV sesji Rady Miasta /12:20/ 

 

  

Protokołowała:                                                                                      Przewodniczący Rady  

Renata Biełkowska                                                                                          Romuald Remiszewski 
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